
Pöytäkirja 33/2023

Aalto-yliopiston Arkkitehtikilta ry

Hallituksen kokous 33/2023, 9.10.2023, klo 18:00.

Paikka: Otakaari 1 A, 02150 Espoo

Paikalla:

Puheenjohtaja Mai Multimäki

Yhteisövastaava Niko Toivonen

Sihteeri-tiedottaja Moby Siivonen

Rahastonhoitaja Mirka Pellikka

Hupimestari Elian Salmimaa

Fuksikapteeni 2023-2024 Ansa Pyykönen, saapui kohdassa 5.

Fuksikapteeni 2023-2024 Mai Kovanen, poistui väliaikaisesti

kohdassa 14.

Maisterimestari 2023-2024 Bertta Jouhki

Opintovastaava Ilona Lintinen

Tilava Majava Katri Halkonen

Päätoimittaja Aino Silvennoinen

Yrityssuhdevastaava Heidi Joronen

Kaisla Soljanto

Aapo Niinikoski

1. Kokouksen avaaminen
Puheenjohtaja avasi kokouksen ajassa 18:08.

2. Kokouksen laillisuuden ja päätösvaltaisuuden toteaminen
Kokous todettiin lailliseksi ja päätösvaltaiseksi.
Annettiin puheoikeus Kaisla Soljannolle ja Aapo
Niinikoskelle.

3. Esityslistan hyväksyminen kokouksen työjärjestykseksi



Esityslista hyväksyttiin kokouksen työjärjestykseksi
sillä muutoksella, että lisättiin kohta 15. Pyöreän
tornin kilta -esittely.

4. Pöytäkirjantarkastajien valinta
Esitys: Pöytäkirjantarkastajiksi valitaan Heidi Joronen
ja Niko Toivonen.

Päätettiin esityksen mukaisesti.

Siirryttiin kohtaan 14. Wähätirehtöörien vierailu

5. Ilmoitusasiat

5.1. Posti
Ei postia.

5.2. Hallituksen jäsenten kuulumiskierros
Hallitukselle kuuluu valmistuneita kurssitöitä, hieman
kipeyttä ja lepoa, eläinlääkärissä käyty (taas), mutta
parempaan päin, viikonloppuna viihdytty
“””hauskuuttamassa””” kyltereitä, viikko on ollut aika
kiireinen, viime viikolla ehditty pitkästä aikaa tehdä
rentouttavia juttuja, viikonloppuna vietetty synttäreitä
ja käyty katsomassa uuden kodin julkisivua, kummitytön
hoitaminen antoi elinvoimaa ja jaksamista, doomer hour
otettu käyttöön, tulehdus on siirtynyt seuraavaan
paikkaan, tarvitaan lepoa, viikonloppuna viihdytty
kulttuurin parissa ja vaikututtu tekstiileistä.

Ansa Pyykönen saapui ajassa 18.40

5.3. Muut ilmoitusasiat
Ei muita ilmoitusasioita.

6. Hallintosektori

6.1. Ilmoitusasiat
Puheenjohtaja: Ei maininnanarvoista pöytäkirjan
puolella.

Rahastonhoitaja: KiltaShop uusi myyntiartikkeli, 'Tie
Funkkikseen' tullut myyntiin onnistuneesti.
Kvartaalikatsaus siirtynee 23.10.



6.2. Päätösasiat
6.2.1. Arkkitehtikillan jäsenetuudet

Kokouksessa 31/2023 päätettiin Arkkitehtikillan
jäsenetuuksista.

Esitys: Poistetaan kohta “Alennus Arkkitehtikillan
Majasta (arkkariopiskelijat)”. Arkkitehtikiltana
ei voida määritellä Majan alennuksia, vaan päätös
alennuksen myöntämisestä tulee Majasäätiön
toimesta. Tämä on hallinnollinen kirjaus.

Päätettiin esityksen mukaisesti.

7. Yhteisösektori

7.1. Ilmoitusasiat
Yhteisövastaava: Ei ilmoitusasioita.

7.2. Päätösasiat
Ei päätösasioita.

8. Viestintäsektori

8.1. Ilmoitusasiat
Sihteeri-tiedottaja: Laitoin viime viikolla kyselyä
kv-opiskelijoille killan viestinnästä. En toistaiseksi
ole saanut vastauksia, mutta odottelen vielä.
Nettisivuilta oli johonkin kadonneet etusivulta
sponsorit ja tapahtumakalenteri, selvitellään tätäkin.

Päätoimittaja: Paperi tällä viikolla painoon. Vanhat
AO-lehdet haettu arkistoitavaksi. Jääräkummin kanssa
lounastettu viime viikolla.

8.2. Päätösasiat
Ei päätösasioita.

9. Yrityssuhdesektori

9.1. Ilmoitusasiat
Yrityssuhdevastaava: Wähissponssien eka myynti tehty.
Jännityksellä odotetaan seuraavien viikkojen meininkiä.

9.2. Päätösasiat
Ei päätösasioita.



10. Tapahtumasektori

10.1. Ilmoitusasiat
Hupimestari: Kiltasitsit oli menestys, torstaina
kokoustetaan taas IE:n tapahtumista ja sen lisäks
seuraavista sitseistä.

Uusi kiitospostaus tehty, seuraavia hyviä ehdotuksia
odotellaan.

Hallituskuvat Drivessa, laittakaa mulle niitä muita
kuvia ja tekstejä 22.10. mennessä.

Eilen oli konnien kämppäkierros ja kaikilla tuntui
olevan kivaa.

10.2. Päätösasiat
Ei päätösasioita.

11. Uudet opiskelijat-sektori

11.1. Ilmoitusasiat
Fuksikapteenit: Kipparisto kokousti menneellä viikolla
ja käsitteli tulevia tapahtumia. Historiaillalle
selvitellään paraikaa päivämäärää Design Factoryn ja
historiatiimin kanssa, mutta saattaa olla, että
vähäisten sopivien päivämäärien vuoksi on etsittävä uusi
tila tai kipparien esitettävä historiadiat itse… Tai
etsittävä joku Jäärä esiintymään.

Haalareiden tilannetta selvitetään, Pukuteollisuuteen on
jätetty uusi yhteydenottopyyntö. Valitettavasti on nyt
todettava se, etteivät haalarit tule saapumaan
ajateltuun ajankohtaan mennessä. Yritämme nyt pyörittää
vuodenvaihteen tapahtumapalapeliä kuntoon
haalarihulabaloineen.

Fuksien juhlasitsit suunnitteilla, arkkarifukseille
myyty 6,9% lipuista, nice.

Maisterimestari:
- International sitsit onnistuivat hyvin
- Kiasman ilmaispäivän yhteislähtö ei kerännyt

suosiota



- Hallituskummin tapaaminen oli tänään, mikä oli
kiva

- Mietteillä on “Minne vaihtoon?” -ilta ja BIGien
virkkis

- Kv-fuksit innokkaita kilta-aktiiveiksi

11.2. Päätösasiat
Ei päätösasioita.

12. Tilasektori

12.1. Ilmoitusasiat
Tila- ja Majavastaava: Majatalkoista ollaan mainostettu
ja ilmottautuminen tulee tällä viikolla. Majasäätiön
kanssa on myös suunniteltu majatalkoita paljon. Uusia
jäseniä on tullut ja myös kulkulupia jaeltu.

12.2. Päätösasiat
Ei päätösasioita.

13. Edunvalvontasektori

13.1. Ilmoitusasiat
Opintovastaava:

- Tavattiin OPN:n kanssa viime viikolla ja
keskusteltiin mm. AYY:n linjapaperista.

- ARTS EDI:n tapaaminen oli myös viime viikolla.
Keskusteltiin opiskelijajäsenten rekryämisestä
EDIin ja ehdotuksena oli, että ARTSin järjestöjen
opikset olisivat EDI:n jäseniä.

- Halloped-promous ajakohtaista, mietinnässä mm.
kokouspostaukset ig:seen.

- Keskiviikkona Laitoskahvit klo 15:30 A1-salissa!

13.2. Päätösasiat
Ei päätösasioita.

Kokoustauko alkoi ajassa 19.38
Kokoustauko loppui ajassa 19. 55
Siirryttiin kohtaan 15. Pyöreän tornin killan esittely

14. Wähätirehtöörien vierailu
Wähätirehtöörit Kaisla Soljanto ja Aapo Niinikoski
vierailivat kokouksessa ja kertoivat Wähäjoulu 115:n



järjestelyistä. Wähäjoulun pääjuhlan ja kokkareiden
paikat ovat varmistuneet.

Siirryttiin kohtaan 5. Ilmoitusasiat

Mai Kovanen poistui ajassa 18.33
Mai Kovanen saapui ajassa 18.37

15. Pyöreän tornin killan esittely
Mai Multimäki välittää terveiset Aino Hautalalta, joka
kuuluu Pyöreän tornin kiltaan (PTK).

16. Vaalisyksy
Hallitus keskusteli vaalisyksyn järjestelyistä ja
toteutuksesta. Päätettiin järjestää vaalitapahtuma 2.11.
Gorsulla. Keskusteltiin myös toimikuntien uudistetusta
kokoonpanosta sekä toimihenkilöiden ja hallituksen haun
aikatauluista.

17. Talous

Saapuneet laskut:
Hallinto:
Accountor Finago 57,01 €
Procountor-palveluveloitukset, 1.9.2023-30.9.2023

UO:
S-Business Oy 1 021,20 €
Tapahtumakuluja

SuomiXQ:
Matrocks Oy 1 722,90 €
SuomiXQ bussi
Suomen Punainen Risti 385,00 €
Koivuniemen leirikeskus 27.9-28.9
Studio Kukkapuron Ystävät ry 255,00 €
SuomiXQ Studio Kukkapuro
Mairea Foundation 1 000,00 €
SuomiXQ Villa Mairea

Tilat:
AYY 285,00 €
Varaston vuokra

Saapuneet kulukorvaukset:



Hallinto:
Mai Multimäki 30,24 €
Hallituksen kokoustarjoiluja
Mai Multimäki 35,00 €
Edustuskulut AO-päivät
Mai Multimäki 38,81 €
Hallituksen virkistyskuluja

Yhteisö:
Maija Kenttämies 44,20 €
Kiltakahvit

18. Uudet jäsenet
Hallitus hyväksyi seuraavat henkilöt killan uusiksi
jäseniksi:

Aaro Saastamoinen, Niko Korhonen, Merle Zipperling, Anna
Vienamo, Emma Niskanen.

19. Vuosijuhlaedustukset

Infoähky XXIV 10.11.
Erika Koskela ja Mai Multimäki

Maskerad 11.11.
Bertta Jouhki ja Ilona Lintinen

20. Muut esille tulevat asiat
Ei muita esille tulevia asioita.

21. Seuraava kokous
Seuraava hallituksen kokous järjestetään maanantaina
16.10. klo 18.

22. Kokouksen päättäminen
Puheenjohtaja päätti kokouksen ajassa 21.52.



Allekirjoitukset:

Pöytäkirjantarkastaja 1
Heidi Joronen

Pöytäkirjantarkastaja 2
Niko Toivonen

____________________________________
Puheenjohtaja Mai Multimäki



______________________
Sihteeri-tiedottaja Moby Siivonen


